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 Utdragsbestyrkande 

 

  
Plats och tid

 
Abbotsalen, Rydals konferenscenter, Rydal, klockan 18.00-22.00. 

Paus klockan 19.30-19.50.  

  
Beslutande S Yasin Abbes tjänstgör för Lisa Dahlberg  

 S Peter Landgren  

 S AnnSofi Tureson  

 S Bo Petersson  

 S Fredrik Tureson tjänstgör för Urban Jernberg 

 S Christopher Thorsson  

 S Jessica Rodén  

 S Ylva Hultén  

 S Ulla Lätt  

 S Ulf Dahlberg  

 S Anita Lomander 

 S Efkan Üstündag  

 S Helena Johansson  

 S Pauli Kuitunen  

 S Birgitta Andersson  

 C Stefan Brunander  

 C Leif Sternfeldt  

 C Lena Ferm Hansson  

 C Pontus Johansson  

 C Ali Aljojo tjänstgör för Gisella Olsson §§ 156-171 

 C Ulla-Maj Persson  

 C Stig Andreasson  

 L Niklas Herneryd  

 L Maria Aronsson Dahl 

 L Jan Karlsson  

 M  Tomas Johansson  

 M Ann Iberius Orrivk  

 M Pär-Erik Johansson 

 M Magnus Lilliecrona 

 M Peter Branshöj tjänstgör för Elise Benjaminsson  

 M Anders Lindahl  

 M Rolf Skarin 

 M Tomas Ekberg  

 M Charlotta Bornefalk tjänstgör för Bengt Ferm 

 KD Elise Arnell  

 KD Lars-Inge Andersson  

 KD Per-Olof Hermansson  

 V Karin Jageby  

 V Arthur Thiry  

 V Cecilia Wiklund, klockan 18.10-22.00 

 V -  
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 MP Lo Göthberg Larsson 

 SD Siv Scarborough tjänstgör för Mattias Krantz 

 SD Natalia E Henriksson 

 SD Inga-Maj Krüger  

 SD Glenn Glansin tjänstgör för Lennart Svensson  

 SD Sara Lindwall 

 SD Bo Kindström  

 SD Jarl Krüger  

 SD -  

 C Eva Karin Torhem Arnell  

   

   

Övriga närvarande  Ej tjänstgörande ersättare 

 S Håkan Andersson 

 S Fredrik Tureson 

 MP Lars-Olof Sandberg 

   

   

  Tjänstemän 

  Mats Lilienberg, kommundirektör 

  Ellen Player Pellby, kommunsekreterare 

  Karin Hydén, ekonomichef § 160 

  Jörgen Eriksson, verkställande direktör Mark Kraftvärme AB 
§ 161 

  Svante Dahlquist, verkställande direktör Marks Bostads AB 
§ 161 

   

   

  Övriga 

 S Eva Ryberg, vice ordförande valda revisorer § 159 

 M Kurt Frilén, revisor § 159 

   

   

  

 

Utses att justera Anita Lomander (S) och Peter Branshöj (M) 

Ersättare Tomas Ekberg (M)  

  

Justeringens plats och tid Kommunledningskontoret, Kinna, den 28 oktober 2020, klockan 

16.00 

  

Underskrifter Sekreterare  §§ 150-171 

  Ellen Player Pellby   

     

 Ordförande    

  Eva-Karin Torhem Arnell   
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 ANSLAG/BEVIS 

 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 
 

Instans Kommunfullmäktige §§ 150-171 
 

Sammanträdesdatum 2020-10-22 
 
Datum för anslags  

uppsättande 

 

2020-10-28 
 

 

Datum för anslags  

nedtagande 2020-11-19 
 

 

 
Förvaringsplats för 

protokollet

 

Kommunledningskontoret 

 

Underskrift   

                                           Ellen Player Pellby  
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Förändring av ärendelistan  § 150 
  

Meddelanden § 151 

  
Remiss av nya motioner  § 152 

  
Anmälan av nya medborgarförslag § 153 

  
Inkomna enkla frågor § 154 

  
Inkomna interpellationer § 155 

  

Kommundirektören har ordet  § 156 
  
Sanering Kvarnvägen och Skördegatan - begäran om  

utökad budget  
§ 157 

  

Stabilitetshöjande åtgärder Hedbo - begäran om utökad budget § 158 
  

Valda revisorers utlåtande över delårsrapport 2020 för Marks  
kommun  

§ 159 

  

Delårsrapport 2020 för Marks kommun  § 160 
  

Information från nämnder och styrelser angående verksamhetsåret 
2019  

§ 161 

  
Återbetalning av förlagslån och inbetalning av kapitalinsats till 

Kommuninvest  

§ 162 

  

Utredning av konsekvenserna av att införa Rättviksmodellen  § 163 

  
Förslag till utökat verksamhetsområde för vatten och spillvatten i 

området Krok  

§ 164 

  

Förslag till utökat verksamhetsområde för vatten och spillvatten i 
området Hägnen  

§ 165 

  
Entledigande och fyllnadsval av ledamot i miljönämnden (L) § 166 

  

Entledigande och fyllnadsval av ledamot i valnämnden (L) § 167 
  

Entledigande av ledamot i kommunfullmäktige (M) § 168 
  

Entledigande och fyllnadsval av ersättare i miljönämnden (M) § 169 
  

Entledigande och fyllnadsval av suppleant i Mark Kraftvärme AB 
(SD) 

§ 170 

  

Entledigande och fyllnadsval av suppleant i Spinnerskan i Mark AB 
(SD) 

§ 171 
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§ 150/2020  

Förändring av ärendelistan  

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Följande ärenden tillförs ärendelistan: 
 
- Medborgarförslag om laddstolpar hos Marks Bostads AB.  
 
- Medborgarförslag om trottoar längs vägen mellan Öresjövägen  och  

Älvseredsvägen.  
 
- Medborgarförslag om pumpstation för cyklar. 
 
- Medborgarförslag om att anställda i Marks kommun ska få fria dubbdäck 

till sina cyklar. 
 
- Medborgarförslag om att bygga skatepark i Horred. 
 
- Medborgarförslag om att Marks kommun inför en policy angående  

relationer på arbetet.  
 
- Medborgarförslag om Marks kommun inför en policy angående utredning 

av anmälan om kränkande särbehandling.  
 
- Entledigande och fyllnadsval av ledamot i miljönämnden (L). 
 
- Entledigande och fyllnadsval av ledamot i valnämnden (L). 
 
- Entledigande av ledamot i kommunfullmäktige (M). 
 
- Entledigande och fyllnadsval av ersättare i miljönämnden (M). 
 
- Entledigande och fyllnadsval av suppleant i Mark Kraftvärme AB (SD). 
 
- Entledigande och fyllnadsval av suppleant i Spinnerskan i Mark AB (SD). 

Dagens sammanträde 

Ordföranden föreslår att följande ärenden tillförs ärendelistan: 
 
- Medborgarförslag om laddstolpar hos Marks Bostads AB.  

 
- Medborgarförslag om trottoar längs vägen mellan Öresjövägen  och  

Älvseredsvägen.  
 

- Medborgarförslag om pumpstation för cyklar. 
 

- Medborgarförslag om att anställda i Marks kommun ska få fria dubbdäck 
till sina cyklar. 
 

- Medborgarförslag om att bygga skatepark i Horred. 
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- Medborgarförslag om att Marks kommun inför en policy angående relat-
ioner på arbetet.  

 
- Medborgarförslag om Marks kommun inför en policy angående utredning 

av anmälan om kränkande särbehandling.  
 

- Entledigande och fyllnadsval av ledamot i miljönämnden (L). 
 

- Entledigande och fyllnadsval av ledamot i valnämnden (L). 
 

- Entledigande av ledamot i kommunfullmäktige (M). 
 

- Entledigande och fyllnadsval av ersättare i miljönämnden (M). 
 

- Entledigande och fyllnadsval av suppleant i Mark Kraftvärme AB (SD). 
 

- Entledigande och fyllnadsval av suppleant i Spinnerskan i Mark AB (SD). 
 
Förslagen antas.   
 
________________ 
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§ 151/2020  

Meddelanden   

 
A) KS § 155/2020  

 

________________ 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL   Sida 9(34) 
 Kommunfullmäktige 

 2020-10-22 

 
 
  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

§ 152/2020  

Remiss av nya motioner    

 
Enligt 38 § i kommunfullmäktiges arbetsordning ska på varje ordinarie 
sammanträde med fullmäktige redovisas de fullmäktigeärenden som 
kommit in efter det närmast föregående ordinarie sammanträdet samt 
de beslut som har fattats om beredning och remiss av sådana ärenden.  
 
Under perioden 2020-09-24 – 2020-10-22 har inga motioner inkommit.  

 

________________ 
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§ 153/2020  

Anmälan av nya medborgarförslag  

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Dnr 2020-10 101-76 
Medborgarförslag om laddstolpar hos Marks Bostads AB, överlämnas till kom-
munstyrelsen för handläggning och beslut.  
 
Dnr 2020-10 101-75 
Medborgarförslag om trottoar längs vägen mellan Öresjövägen  och Älvse-
redsvägen, överlämnas till teknik- och servicenämnden för handläggning och 
beslut.  
 
Dnr 2020-10 101-74 
Medborgarförslag om pumpstation för cyklar, överlämnas till teknik- och ser-
vicenämnden för handläggning och beslut. 
 
Dnr 2020-10 101-73 
Medborgarförslag om att anställda i Marks kommun ska få fria dubbdäck till 
sina cyklar, överlämnas till kommunstyrelsen för handläggning och beslut. 
 
Dnr 2020-10 101-72 
Medborgarförslag om att bygga skatepark i Horred, överlämnas från teknik- 
och servicenämnden till kultur- och fritidsnämnden för handläggning och be-
slut. 
 
Dnr 2020-10 101-71 
Medborgarförslag om att Marks kommun inför en policy angående relationer 
på arbetet, överlämnas till kommunstyrelsen för handläggning och beslut.  
 
Dnr 2020-10 101-70 
Medborgarförslag om Marks kommun inför en policy angående utredning av 
anmälan om kränkande särbehandling, överlämnas till kommunstyrelsen för 
handläggning och beslut.  
 
Beslut som nämnd fattar i överlämnade medborgarförslag ska återrapporteras 
på kommunfullmäktiges ordinarie sammanträde i juni eller december. 
 
Det åligger den nämnd som fått medborgarförslag överlämnat till sig att vid 
behov höra berörda parter i ärendet. 

Ärendet 

Enligt 38 § i kommunfullmäktiges arbetsordning ska på varje ordinarie 
sammanträde med fullmäktige redovisas de medborgarförslag som kommit in 
efter det närmast föregående ordinarie sammanträdet samt de beslut om 
remiss som har fattats. 
 
Fullmäktige ska enligt 5 kap. 22 § kommunallagen besluta i ärenden som har 
väckts genom medborgarförslag men får överlåta till kommunstyrelsen eller 
annan nämnd att besluta, utom i ärenden som är fullmäktiges uppgifter enligt 
5 kap. 1 § kommunallagen. 
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Dagens sammanträde 

Ordföranden föreslår följande: 
 

Dnr 2020-10 101-76 

Medborgarförslag om laddstolpar hos Marks Bostads AB, överlämnas till kommunsty-
relsen för handläggning och beslut.  

 
Dnr 2020-10 101-75 

Medborgarförslag om trottoar längs vägen mellan Öresjövägen  och Älvseredsvägen, 

överlämnas till teknik- och servicenämnden för handläggning och beslut.  
 

Dnr 2020-10 101-74 
Medborgarförslag om pumpstation för cyklar, överlämnas till teknik- och servicenämn-

den för handläggning och beslut. 
 

Dnr 2020-10 101-73 
Medborgarförslag om att anställda i Marks kommun ska få fria dubbdäck till sina 

cyklar, överlämnas till kommunstyrelsen för handläggning och beslut. 

 
Dnr 2020-10 101-72 

Medborgarförslag om att bygga skatepark i Horred, överlämnas från teknik- och ser-
vicenämnden till kultur- och fritidsnämnden för handläggning och beslut. 

 
Dnr 2020-10 101-71 

Medborgarförslag om att Marks kommun inför en policy angående relationer på arbe-
tet, överlämnas till kommunstyrelsen för handläggning och beslut.  

 

Dnr 2020-10 101-70 
Medborgarförslag om Marks kommun inför en policy angående utredning av anmälan 

om kränkande särbehandling, överlämnas till kommunstyrelsen för handläggning och 
beslut.  
 
Beslut som nämnd fattar i överlämnade medborgarförslag ska återrapporteras 
på kommunfullmäktiges ordinarie sammanträde i juni eller december. 
 
Det åligger den nämnd som fått medborgarförslag överlämnat till sig att vid 
behov höra berörda parter i ärendet. 
 
Förslagen antas.  
 
________________ 
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§ 154/2020   

Inkomna enkla frågor   

 
Under perioden 2020-09-24 – 2020-10-22 har det inte inkommit några enkla 
frågor.   

 

________________ 
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§ 155/2020   

Inkomna interpellationer   

 
Under perioden 2020-09-24 – 2020-10-22 har det inte inkommit några inter-
pellationer.   

 

________________ 
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§ 156/2020   

Kommundirektören har ordet   

 
Kommundirektör Mats Lilienberg ger kommunfullmäktige information om sta-
tus vad gäller antalet insjuknade i Covid-19, globalt och i Marks kommun. På-
verkan i kommunen som helhet bedöms vara måttlig.  
 
Handläggningstiderna för bygglovsansökningar har minskat.  
 
Kommunfullmäktiges ledamöter och ersättare ges möjlighet att ställa frågor. 
 
Ordförande tackar å kommunfullmäktiges vägnar för föredragningen.   

 

________________ 
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§ 157/2020 Dnr 2020-199 042 

Sanering Kvarnvägen och Skördegatan - begäran om utökad budget 
och igångsättningstillstånd 

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Kommunstyrelsen beslutar att ge projektet Sanering Kvarnvägen och  
Skördegatan igångsättningstillstånd under förutsättning att kommunfullmäk-
tige utökar investeringsbudgeten från 13 miljoner kronor till 17,3 miljoner 
kronor.  

Ärendet 

Området Kvarnvägen/Skördegatan, Skene ligger inom kommunens  
verksamhetsområde för vatten och spillvatten. Kommunalt VA saknas dock 
delvis samtidigt som några fastigheter har bristfälliga avlopp. Befintliga  
ledningar är delvis i dåligt skick samtidigt som delar av ledningarna går under 
byggnader.  
 
Projektets syfte är att området ska uppfylla kraven för kommunens  
verksamhetsområde för vatten och avlopp samt säkerställa dricksvatten- 
leveransen både inom området och till Överföringsledningen och dess  
recipienter.  
 
Utförandet av investeringsprojektet planeras ske i två etapper där etapp 2 är 
beroende av miljötillstånd för planerade avloppspumpstationer. Sträckan 
Rönnbärsvägen – Kvarnvägen planeras ske i etapp 1 eftersom två fastigheter 
på Rönnbärsvägen nyligen erhållit bygglov. 

Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande den 8 april 2020. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 6 maj 2020, § 
136.  
 
Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 27 maj 2020, § 109, där föl-
jande föreslås: 
 
Kommunstyrelsen beslutar att ge projektet Sanering Kvarnvägen och  
Skördegatan igångsättningstillstånd under förutsättning att kommunfullmäk-
tige utökar investeringsbudgeten från 13 miljoner kronor till 17,3 miljoner 
kronor.  

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige antar eller avslår kommunstyrel-
sens förslag, och finner att förslaget antas.  

________________ 
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§ 158/2020 Dnr 2020-199 042  

Stabilitetshöjande åtgärder Hedbo - begäran om igångsättnings- 
tillstånd och utökad budget  

Kommunfullmäktiges beslut  
 
Kommunstyrelsen beslutar att ge projekt Stabilitetshöjande åtgärder Hedbo 
igångsättningstillstånd under förutsättning att kommunfullmäktige utökar  
projektets budget till 21,1 miljoner kronor. 

Ärendet 

Teknik- och servicenämnden har genom ordförandebeslut begärt utökad  
budget samt igångsättningstillstånd för projektet Stabilitetshöjande åtgärder 
Hedbo. I investeringsplanen är projektet benämnt Skredriskåtgärder Hedbo 
med en budget på 8,7 miljoner kronor. 
 
Kommunen blev 2012 beviljad bidrag om drygt 4 miljoner kronor till projektet 
varav hälften utbetalats men bokats upp eftersom vi inte använt medlen.  
Bidraget motsvarade 60 procent av de utgifter som då kunde visas som kalkyl 
för projektet. En ny ansökan är nu aktuell eftersom utgiftskalkylen förändrats 
till 21,1 miljoner kronor. 
 
Syftet med projektet är att stabilisera slänten mot Viskan för att ge trygghet 
och säkerhet för boende och besökare i området samt att bidra till en hållbar 
miljö i och omkring Viskan. 
 
Projektet ska dessutom skapa förutsättningar för att bibehålla en funktionell 
huvudspillvattenledning mellan centralorten och Skene avloppsreningsverk. 

Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande den 15 april 2020. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 6 maj 2020, § 
137. 
 
Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 27 maj 2020, § 110, där föl-
jande föreslås: 
 
Kommunstyrelsen beslutar att ge projekt Stabilitetshöjande åtgärder Hedbo 
igångsättningstillstånd under förutsättning att kommunfullmäktige utökar  
projektets budget till 21,1 miljoner kronor. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige antar eller avslår kommunstyrel-
sens förslag, och finner att förslaget antas.  

________________ 
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§ 159/2020   

Valda revisorers utlåtande över delårsrapport 2020 för Marks  
kommun  

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Informationen noteras.  
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
 
 
 
___________________ __________________ _________________ 
Eva-Karin Torhem Arnell Anita Lomander Peter Branshöj 
Ordförande  Justerande  Justerande 

Ärendet 

Revisorerna skall bedöma om resultatet i delårsrapporten är förenligt med de mål för 
den ekonomiska förvaltningen som fullmäktige beslutat om i årsbudgeten och flerårs-

planen. Kommunens revisorer har översiktligt granskat Marks kommuns delårsrapport 

per 2019-08-31. En översiktlig granskning är väsentligt begränsad och inriktad på 
analys och mindre på detaljgranskning. Granskningsresultatet framgår av bifogad 

gransknings rapport som utarbetats av PwC. 
 

Syftet med den översiktliga granskningen är att bedöma om delårsrapporten är upp-
rättad i enlighet med lagens krav och god redovisningssed samt om resultatet är för-

enligt med de mål som kommunfullmäktige fastställt. 
 

Utifrån genomförd granskning gör vi följande bedömning av kommunens 

delårsrapport: 
 

• Delårsrapporten är i allt väsentligt upprättad i enlighet med lagens krav och god  
redovisningssed i övrigt. 

• Balanskravet bedöms att uppfyllas 2020. 
• Vi bedömer att det prognostiserade resultatet är förenligt med två de finansiella mål 

som fullmäktige fastställt i budget 2019. Till följd av att skattesatsen justerades inför 
år 2020 uppnås inte denna målsättning medan resultatmål och målsättningen gällande 

skuld/invånare uppnås. 

• Vi bedömer, utifrån delårsrapportens återrapportering, att verksamhetens prognos- 
tiserade utfall delvis är förenligt med de av fullmäktige fastställda nämndmålen för 

verksamheten i budget 2020. Fem av elva mål bedöms kunna uppnås medan  
resterande inte kan bedömas alternativt inte uppnås enligt redovisning i delårs- 

rapporten. 
 

Dagens sammanträde 

Valda revisorers vice ordförande Eva Ryberg (S) redogör för ärendet och kommenterar 
utlåtande över delårsrapport 2019 för Marks kommun.  

 

Beslutsgång 
Ordföranden frågar om informationen kan noteras och finner att så sker.  

________________ 
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§ 160/2020 Dnr 2020-340 042  

Delårsrapport 2020 för Marks kommun  

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Nämndernas negativa resultatprognoser ingår som en del i kommunens för-
väntade totala överskott på 43 miljoner kronor. De nämnder som redovisar en 
negativ avvikelse mot beslutad ram för sin ordinarie verksamhet uppmanas 
att aktivt arbeta med åtgärder som ger förutsättningar för en budget i balans 
och en effektiv verksamhet 2021. 
 
Den pågående pandemin innebär att planeringsförutsättningarna för  
kommande år är mycket osäkra. Årets prognostiserade resultat ger möjlighet 
att låta följande nämnder att vidta ytterligare åtgärder i syfte att ge bättre 
förut-sättningar och en effektivare verksamhet 2021 och framöver: 
  
Teknik- och servicenämnden ges möjlighet att överskrida sin ram med upp till 
4 miljoner kronor. 
 
Barn- och utbildningsnämnden ges möjlighet att utöver redovisad prognos 
överskrida budget med upp till 4 miljoner kronor.  
 
Kultur- och fritidsnämnden ges möjlighet att utöver redovisad prognos över-
skrida budget med upp till 3 miljoner kronor.  
 
Socialnämnden ges möjlighet att utöver redovisad prognos överskrida budget 
med upp till 1 miljon kronor.  
 
Miljönämnden ges möjlighet att utöver redovisad prognos överskrida prognos 
med upp till 0,4 miljoner kronor. 
 
Äldreomsorgsnämnden och plan- och byggnadsnämnden som prognosticerar 
ett överskott mot budget i den ordinarie verksamheten kan disponera detta 
utrymme för insatser som ger bättre förutsättningar och en effektivare verk-
samhet 2021.   
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För att åstadkomma en effektiv verksamhet och bättre förutsättningar för 
kommunens samtliga verksamheter ges kommunstyrelsen möjlighet att  
utöver redovisad prognos överskrida budget med upp till 10 miljoner kronor. 
Kommunstyrelsen ansvarar för dessa kommungemensamma satsningar. 
Genomförda satsningar ska belasta 2020 års resultat och särredovisas av 
samtliga nämnder i årsrapporten. 
 
Delårsrapport 2020 för Marks kommun godkänns. 
 
Kommunfullmäktige noterar de uppdrag som givits till nämnder och styrelser, 
samt uppföljning av dessa. 
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
 
 
 
___________________ __________________ _________________ 
Eva-Karin Torhem Arnell Anita Lomander Peter Branshöj 
Ordförande  Justerande  Justerande 

Ärendet 

Delårsrapporten är kommunstyrelsens redovisning till kommunfullmäktige om 
kommunens och koncernens ekonomi och verksamhet för årets första åtta 
månader samt en prognos för hela året. Nämnders och styrelsers rapportering 
om sina respektive verksamheter ligger till grund för redovisningen. I sam-
band med delårsrapporten behandlas även de framställningar som nämnderna 
gjort avseende ekonomiska frågor. 
 
I bilaga finns en lägesrapport om status på uppdrag som kommunfullmäktige 
har gett till nämnder och styrelser. 
 
I år görs även en återrapportering av uppdraget till kommundirektören att  
redovisa en analys av kommunens måltidskostnader jämfört med andra  
kommuner enligt Koladas jämförelse av kostnader mellan kommuner. Se  
bilaga. 
 
Kultur- och fritidsnämnden har inte följt upp sin internkontrollplan 2019. I 
samband med att kommunstyrelsen följde upp kommunens internkontroll 
2019 uppmanade kommunstyrelsen kultur- och fritidsnämnden att göra en 
uppföljning av interkontrollen och inkomma med denna i samband med  
delårsrapporten. Någon sådan uppföljning har kultur- och fritidsnämnden inte 
gjort. 

Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande, den 21 september 2020. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har fått information i ärendet den 16 sep-
tember 2020, § 197.  
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 23 september 
2020, § 216. 
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Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 30 september 2020, § 167, där 
följande föreslås:  
 
Nämndernas negativa resultatprognoser ingår som en del i kommunens för-
väntade totala överskott på 43 miljoner kronor. De nämnder som redovisar en 
negativ avvikelse mot beslutad ram för sin ordinarie verksamhet uppmanas 
att aktivt arbeta med åtgärder som ger förutsättningar för en budget i balans 
och en effektiv verksamhet 2021. 
 
Den pågående pandemin innebär att planeringsförutsättningarna för  
kommande år är mycket osäkra. Årets prognostiserade resultat ger möjlighet 
att låta följande nämnder att vidta ytterligare åtgärder i syfte att ge bättre 
förut-sättningar och en effektivare verksamhet 2021 och framöver: 
  
Teknik- och servicenämnden ges möjlighet att överskrida sin ram med upp till 
4 miljoner kronor. 
 
Barn- och utbildningsnämnden ges möjlighet att utöver redovisad prognos 
överskrida budget med upp till 4 miljoner kronor.  
 
Kultur- och fritidsnämnden ges möjlighet att utöver redovisad prognos över-
skrida budget med upp till 3 miljoner kronor.  
 
Socialnämnden ges möjlighet att utöver redovisad prognos överskrida budget 
med upp till 1 miljon kronor.  
 
Miljönämnden ges möjlighet att utöver redovisad prognos överskrida prognos 
med upp till 0,4 miljoner kronor. 
 
Äldreomsorgsnämnden och plan- och byggnadsnämnden som prognosticerar 
ett överskott mot budget i den ordinarie verksamheten kan disponera detta 
utrymme för insatser som ger bättre förutsättningar och en effektivare verk-
samhet 2021.   
 
För att åstadkomma en effektiv verksamhet och bättre förutsättningar för 
kommunens samtliga verksamheter ges kommunstyrelsen möjlighet att  
utöver redovisad prognos överskrida budget med upp till 10 miljoner kronor. 
Kommunstyrelsen ansvarar för dessa kommungemensamma satsningar. 
Genomförda satsningar ska belasta 2020 års resultat och särredovisas av 
samtliga nämnder i årsrapporten. 
 
Delårsrapport 2020 för Marks kommun godkänns. 
 
Kommunfullmäktige noterar de uppdrag som givits till nämnder och styrelser, 
samt uppföljning av dessa. 

Dagens sammanträde 

Ekonomichef Karin Hydén redogör för ärendet.  
 
Ärendet diskuteras.  
 
Ledamöternas förslag till beslut 
Leif Sternfeldt (C) och Peter Landgren (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  
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Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige antar eller avslår kommun- 
styrelsens förslag, och finner att förslaget antas.  
 
Expedieras till 
Samtliga nämnder och styrelser  

________________ 
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§ 161/2020  

Information från nämnder och styrelser angående verksamhetsåret 
2019 

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Informationen noteras.  

Dagens sammanträde 

Vice ordförande Tomas Johansson (M) kommenterar kommunstyrelsens delårsrapport 
2019.   

 

Ordförande Leif Sternfeldt (C) kommenterar barn- och utbildningsnämndens delårs-
rapport 2019.   

 
Ordförande Birgitta Andersson (S) kommenterar kultur- och fritidsnämndens delårs-

rapport 2019.  
 

Ordförande Håkan Andersson (S) kommenterar miljönämndens delårsrapport 2019. 
 

Ordförande Pontus Johansson (C) kommenterar plan- och byggnadsnämndens delårs-

rapport 2019.  
 

Ordförande Johan Lepp (L) kommenterar socialnämndens delårsrapport 2019.  
 

Ordförande Bo Petersson (S) kommenterar teknik- och servicenämndens delårsrapport 
2019.  

 
Ordförande Ulla-Maj Persson (C) kommenterar äldreomsorgsnämndens delårsrapport 

2019.  

 
Ordförande Maria Aronsson Dahl (L) kommenterar överförmyndarnämndens delårsrap-

port 2019. 
 

Ordförande Ulf Dahlberg (S) kommenterar Marks Bostads AB:s delårsrapport 2019.  
 

Vice ordförande Ann Iberius Orrvik (M) kommenterar Marks Fastighets AB:s delårsrap-
port 2019.  

 

Verkställande direktör Jörgen Eriksson kommenterar Mark Kraftvärme AB:s delårsrap-
port 2019. 

 
Ordförande Pauli Kuitunen (S) kommenterar Spinnerskans i Marks AB:s delårsrapport 

2019.  
 
Kommunfullmäktiges ledamöter och ersättare ges möjlighet att ställa frågor. 
 
Ordförande tackar å kommunfullmäktiges vägnar för föredragningen.   

________________ 
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§ 162/2020 Dnr 2020-479 106 

Återbetalning av förlagslån och inbetalning av kapitalinsats till  
Kommuninvest 

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Kommunen ska till Kommuninvest ekonomisk förening (Föreningen) betala ett 
insatsbelopp om 5 700 000 kronor och kommunstyrelsen bemyndigas att 
vidta de åtgärder som krävs med anledning av inbetalningen.  
 
Kommunstyrelsen bemyndigas att besluta om och vidta de åtgärder som 
krävs för ytterligare inbetalning av kapitalinsats i Föreningen till följd av 
ökade krav på kapitalinsats under åren 2021, 2022, 2023 och 2024 upp till ett 
belopp motsvarande maximalt 1 300 kronor per invånare. 
 
Kommunstyrelsen bemyndigas att utse särskilt angiven person att för  
kommunstyrelsens räkning vidta de åtgärder som krävs med anledning av in-
betalningarna enligt besluten ovan.  

Ärendet 

Kommuninvest är en medlemsorganisation som utifrån en kommunal värde-
grund företräder den kommunala sektorn i finansieringsfrågor. Marks  
kommun är medlem i Kommuninvest sedan 1999. Kommunen har ett förlags-
lån till Kommuninvest på 5,7 mnkr. Detta förlagslån fyller inte längre syftet 
att bidra till kapitaliseringen av Kommuninvest och kommer därför att betalas 
tillbaka. Eftersom Kommuninvest de kommande åren behöver tillföras nytt 
kapital erbjuds samtliga medlemmar att inbetala motsvarande belopp i form 
av en kapitalinsats. Marks kommun har att besluta om kommunen ska  
inbetala återbetalt belopp som insatskapital.  

Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande, den 7 september 2020. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 16 september 
2020, § 199. 
 
Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 30 september 2020, § 168, där 
följande föreslås: 
 
Kommunen ska till Kommuninvest ekonomisk förening (Föreningen) betala ett 
insatsbelopp om 5 700 000 kronor och kommunstyrelsen bemyndigas att 
vidta de åtgärder som krävs med anledning av inbetalningen.  
 
Kommunstyrelsen bemyndigas att besluta om och vidta de åtgärder som 
krävs för ytterligare inbetalning av kapitalinsats i Föreningen till följd av 
ökade krav på kapitalinsats under åren 2021, 2022, 2023 och 2024 upp till ett 
belopp motsvarande maximalt 1 300 kronor per invånare. 
 
Kommunstyrelsen bemyndigas att utse särskilt angiven person att för  
kommunstyrelsens räkning vidta de åtgärder som krävs med anledning av in-
betalningarna enligt besluten ovan. 
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Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige antar eller avslår kommunstyrel-
sens förslag, och finner att förslaget antas.  
  

________________ 
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§ 163/2020 Dnr 2018-596 049  

Utredning av konsekvenserna av att införa Rättviksmodellen  

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Kommunfullmäktige noterar återrapporteringen och emotser det system med 
efterhandsdebitering som är på väg genom lagändring. Miljönämnden  
uppmanas att förbereda sig inför lagförändringen så att taxeändring kan börja 
gälla 1/1 2022. 
 
Kommunstyrelsens presidium ska ha dialog med miljönämndens presidium i 
ärendet.  

Ärendet 

Miljönämnden har av kommunfullmäktige 2017-11-23 fått i uppdrag att  
utreda konsekvenser av att införa den så kallade Rättviksmodellen, samt att 
utreda vilken faktureringsmodell som skall tillämpas mot verksamhetsutövare. 
Nämnden beslöt den 18 oktober 2018 §44 att till kommunfullmäktige fram-
föra bedömningen att det är olämpligt att införa detta som en ny taxemodell i 
Marks kommun inom miljönämndens område. 

Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande, den 3 augusti 2020. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 16 september 
2020, § 200. 
 
Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 30 september 2020, § 169, där 
följande föreslås: 
 
Kommunfullmäktige noterar återrapporteringen och emotser det system med 
efterhandsdebitering som är på väg genom lagändring. Miljönämnden  
uppmanas att förbereda sig inför lagförändringen så att taxeändring kan börja 
gälla 1/1 2022. 
 
Kommunstyrelsens presidium ska ha dialog med miljönämndens presidium i 
ärendet.  

Ledamöternas förslag till beslut 

Elise Arnell (KD), Tomas Johansson (M), Stefan Brunander (C) och Niklas Herneryd (L) 
yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

 

Lo Göthberg Larsson (MP) föreslår att kommunfullmäktige noterar återrapporteringen 
och avvaktar beslut på grund av eventuella lagförändringar vad gäller ändring av debi-

teringssystem/modell. 
 

Miljönämnden uppmanas att förbereda sig på ev. lagförändringar. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot Lo Göthberg Larssons (MP) förslag, 

och finner att kommunfullmäktige antar kommunstyrelsens förslag.  
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Reservation 
Lo Göthberg Larsson (MP) reserverar sig till förmån för eget förslag.  
 
Expedieras till  
Miljönämnden 

________________ 
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§ 164/2020 Dnr 2020-76 303 

Förslag till utökat verksamhetsområde för vatten och spillvatten i 
området Krok 

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Verksamhetsområde för vatten och spillvatten upprättas i exploaterings- 
området Krok i enlighet med lagen om allmänna vattentjänster för  
fastigheterna angivna i ”Krok – Verksamhetsområde V, S”, daterad den 19 
december 2019. 

Ärendet 

Kommunfullmäktige fastställde den 20 juni 2018, §101, samtliga verksam-
hetsområden för vatten, spillvatten och dagvatten i Marks kommun. 
När Teknik- och serviceförvaltningen bygger ut kommunal vatten- och av-
loppsförsörjning behöver verksamhetsområdena för allmän vatten- och av-
loppsförsörjning utökas.  
 
Förslag på nya verksamhetsområden behandlades under vintern 2019.  
Teknik- och servicenämnden har i beslut den 23 januari 2020, §4/2020, före-
slagit en utökning med verksamhetsområde för vatten och spillvatten i  
exploateringsområdet Krok.  
 
Sedan beslutet fattades har kommunen byggt färdigt vatten- och avlopps- 
nätet i exploateringsområdet Krok. 

Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande, den 13 juli 2020. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 16 september 
2020, § 201. 
 
Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 30 september 2020, § 170, där 
följande föreslås: 
 
Verksamhetsområde för vatten och spillvatten upprättas i exploaterings- 
området Krok i enlighet med lagen om allmänna vattentjänster för  
fastigheterna angivna i ”Krok – Verksamhetsområde V, S”, daterad den 19 
december 2019.  

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige antar eller avslår kommunstyrelsens för-
slag, och finner att förslaget antas. 
 
Expedieras till  
Teknik- och servicenämnden 
________________ 
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§ 165/2020 Dnr 2020-395 303  

Förslag till utökat verksamhetsområde för vatten och spillvatten i 
området Hägnen 

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Verksamhetsområde för vatten och spillvatten upprättas i omvandlings- 
området Hägnen i enlighet med lagen om allmänna vattentjänster för  
fastigheterna angivna i ”Hägnen – verksamhetsområde V, S”, daterad den 18 
maj 2020.   

Ärendet 

Kommunfullmäktige fastställde den 20 juni 2018, §101, samtliga verksam-
hetsområden för vatten, spillvatten och dagvatten i Marks kommun. 
 
Sedan beslutet fattades har ändringar gjorts för att utöka verksamhetsområ-
det på grund av utökning av verksamhetsområde i befintligt bostadsområde i 
anslutning till överföringsledningen.  
Förslag på nya verksamhetsområden behandlades under våren 2020. 
Teknik- och servicenämnden har i beslut den 11 juni 2020, §74/2020, föresla-
git en utökning med verksamhetsområde för vatten och spillvatten i Hägnen.  
Sedan beslutet fattades har kommunen byggt ut VA-nätet till bostadsområdet 
Hägnen. 

Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande, den 1 september 2020. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 16 september 
2020, § 202. 
 
Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 30 september 2020, § 171, där 
följande föreslås: 
 
Verksamhetsområde för vatten och spillvatten upprättas i omvandlings- 
området Hägnen i enlighet med lagen om allmänna vattentjänster för  
fastigheterna angivna i ”Hägnen – verksamhetsområde V, S”, daterad den 18 
maj 2020.   

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige antar eller avslår kommunstyrelsens för-
slag, och finner att förslaget antas. 
 
Expedieras till  
Teknik- och servicenämnden  
________________ 
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§ 166/2020 Dnr 2018-621 101   

Entledigande och fyllnadsval av ledamot i miljönämnden (L) 

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Eva-Lena Andersson (L) entledigas från uppdraget som ledamot i miljönämn-
den. 
 
Till ny ledamot utses: 
 
Ulf Eriksson Muraregatan 6 C  511 55 Kinna 
 
Till ny ersättare utses: 
 
Jan Karlsson Ubbhult, Buarås 5  438 95 Hällingsjö  

Ärendet 

Eva-Lena Andersson (L) har i skrivelse den 12 oktober 2020 avsagt sig sitt 
uppdrag som ledamot i miljönämnden.  
 
Enligt 36 § i kommunfullmäktiges arbetsordning tillämpas vid fyllnadsval  
förenklat förfarande. Partiet, som den ledamot eller ersättare tillhör som  
ska ersättas, lägger under fullmäktiges sammanträde fram förslag till ersät-
tare. Enligt 4 kap. 6 § kommunallagen ska kommunfullmäktige befria en för-
troendevald från uppdrag när den förtroendevalde önskar att avgå, om det 
inte finns skäl emot det.  
 
Dagens sammanträde 
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige entledigar Eva-Lena Andersson 
(L) från uppdraget som ledamot i miljönämnden, och finner att så sker.   
 
Ledamöternas förslag till beslut 
Maria Aronsson Dahl (L) föreslår att 
 

Ulf Eriksson Muraregatan 6 C  511 55 Kinna 
 

utses till ny ledamot, samt att 
 

Jan Karlsson Ubbhult, Buarås 5  438 95 Hällingsjö 
 

utses till ny ersättare. 

 
Förslagen antas.  
 
Expedieras till  
Eva-Lena Andersson 

Ulf Eriksson  
Jan Karlsson 

Miljönämnden 
 
________________ 
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§ 167/2020 Dnr 2018-622 101 

Entledigande och fyllnadsval av ledamot i valnämnden (L) 

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Eva-Lena Andersson (L) entledigas från uppdraget som ledamot i valnämn-
den. 
 
Till ny ledamot utses: 
 
Jan Karlsson Ubbhult, Buarås 5  438 95 HÄLLINGSJÖ 
 
Till ny ersättare utses: 
 
Uno Johansson  Lyddevägen 21A 51158 Kinna  

Ärendet 

Eva-Lena Andersson (L) har i skrivelse den 12 oktober 2020 avsagt sig sitt 
uppdrag som ledamot i valnämnden.  
 
Enligt 36 § i kommunfullmäktiges arbetsordning tillämpas vid fyllnadsval  
förenklat förfarande. Partiet, som den ledamot eller ersättare tillhör som  
ska ersättas, lägger under fullmäktiges sammanträde fram förslag till ersät-
tare. Enligt 4 kap. 6 § kommunallagen ska kommunfullmäktige befria en för-
troendevald från uppdrag när den förtroendevalde önskar att avgå, om det 
inte finns skäl emot det.  
 
Dagens sammanträde 
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige entledigar Eva-Lena Andersson 
(L) från uppdraget som ledamot i valnämnden, och finner att så sker.   
 
Ledamöternas förslag till beslut 
Maria Aronsson Dahl (L) föreslår att 
 

Jan Karlsson Ubbhult, Buarås 5  438 95 Hällingsjö 
 

utses till ny ledamot, samt att  
 

Uno Johansson  Lyddevägen 21A 51158 Kinna 
 

utses till ny ersättare.  

 
Förslaget antas.  
 
Expedieras till  
Eva-Lena Andersson 

Jan Karlsson  
Uno Johansson 

Valnämnden 
 
________________ 
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§ 168/2020 Dnr 2018-552 101  

Entledigande av ledamot i kommunfullmäktige (M)  

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Bengt Ferm (M) entledigas från uppdraget som ledamot i kommunfullmäktige. 
 
Länsstyrelsen tillskrivs för att utse ny ersättare.  

Ärendet 

Bengt Ferm (M) har i skrivelse den 20 oktober 2020 avsagt sig sitt uppdrag 
som ledamot i kommunfullmäktige.  
 
Enligt 36 § i kommunfullmäktiges arbetsordning tillämpas vid fyllnadsval  
förenklat förfarande. Partiet, som den ledamot eller ersättare tillhör som  
ska ersättas, lägger under fullmäktiges sammanträde fram förslag till ersät-
tare. Enligt 4 kap. 6 § kommunallagen ska kommunfullmäktige befria en för-
troendevald från uppdrag när den förtroendevalde önskar att avgå, om det 
inte finns skäl emot det.  
 
Dagens sammanträde 
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige entledigar Bengt Ferm (M) från 
uppdraget som ledamot i kommunfullmäktige, och finner att så sker.   
 
Ordföranden meddelar att Länsstyrelsen tillskrivs för att utse ny ersättare.  
 
Expedieras till  
Bengt Ferm 

Länsstyrelsen 
 
________________ 
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§ 169/2020 Dnr 2018-621 101   

Entledigande och fyllnadsval av ersättare i miljönämnden (M)  

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Bengt Ferm (M) entledigas från uppdraget som ersättare i miljönämnden. 
 
Val av ny ersättare bordläggs. 

Ärendet 

Bengt Ferm (M) har i skrivelse den 20 oktober 2020 avsagt sig sitt uppdrag 
som ersättare i miljönämnden.  
 
Enligt 36 § i kommunfullmäktiges arbetsordning tillämpas vid fyllnadsval  
förenklat förfarande. Partiet, som den ledamot eller ersättare tillhör som  
ska ersättas, lägger under fullmäktiges sammanträde fram förslag till ersät-
tare. Enligt 4 kap. 6 § kommunallagen ska kommunfullmäktige befria en för-
troendevald från uppdrag när den förtroendevalde önskar att avgå, om det 
inte finns skäl emot det.  
 
Dagens sammanträde 
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige entledigar Bengt Ferm (M) från 
uppdraget som ersättare i miljönämnden, och finner att så sker.   
 
Ledamöternas förslag till beslut 
Tomas Johansson (M) föreslår att val av ny ersättare bordläggs.  
 

Förslaget antas.  
 
Expedieras till  
Bengt Ferm 

Miljönämnden 
 
________________ 
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§ 170/2020 Dnr 2018-710 107   

Entledigande och fyllnadsval av suppleant i Mark Kraftvärme AB (SD)  

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Bjarne Andersen (SD) entledigas från uppdraget som suppleant i Mark Kraft-
värme AB. 
 
Val av ny suppleant bordläggs. 

Ärendet 

Bjarne Andersen (SD) har i skrivelse den 18 oktober 2020 avsagt sig sitt upp-
drag som suppleant i Mark Kraftvärme AB.  
 
Enligt 36 § i kommunfullmäktiges arbetsordning tillämpas vid fyllnadsval  
förenklat förfarande. Partiet, som den ledamot eller ersättare tillhör som  
ska ersättas, lägger under fullmäktiges sammanträde fram förslag till ersät-
tare. Enligt 4 kap. 6 § kommunallagen ska kommunfullmäktige befria en för-
troendevald från uppdrag när den förtroendevalde önskar att avgå, om det 
inte finns skäl emot det.  
 
Dagens sammanträde 
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige entledigar Bjarne Andersen (SD) 
från uppdraget som suppleant i Mark Kraftvärme AB, och finner att så sker.  
 
Ledamöternas förslag till beslut 
Glenn Glansin (SD) föreslår att val av ny suppleant bordläggs.  
 

Förslaget antas.  
 
Expedieras till  
Bjarne Andersen 

Mark Kraftvärme AB 
 
________________ 
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§ 171/2020 Dnr 2018-633 107  

Entledigande och fyllnadsval av suppleant i Spinnerskan i Mark AB 
(SD)  

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Bjarne Andersen (SD) entledigas från uppdraget som suppleant i Spinnerskan 
i Mark AB. 
 
Val av ny suppleant bordläggs. 

Ärendet 

Bjarne Andersen (SD) har i skrivelse den 18 oktober 2020 avsagt sig sitt upp-
drag som suppleant i Spinnerskan i Mark AB.  
 
Enligt 36 § i kommunfullmäktiges arbetsordning tillämpas vid fyllnadsval  
förenklat förfarande. Partiet, som den ledamot eller ersättare tillhör som  
ska ersättas, lägger under fullmäktiges sammanträde fram förslag till ersät-
tare. Enligt 4 kap. 6 § kommunallagen ska kommunfullmäktige befria en för-
troendevald från uppdrag när den förtroendevalde önskar att avgå, om det 
inte finns skäl emot det.  
 
Dagens sammanträde 
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige entledigar Bjarne Andersen (SD) 
från uppdraget som suppleant i Spinnerskan i Mark AB, och finner att så sker.   
 
Ledamöternas förslag till beslut 
Glenn Glansin (SD) föreslår att val av ny suppleant bordläggs.  
 

Förslaget antas.  
 
Expedieras till  
Bjarne Andersen 

Spinnerskan i Mark AB 
 
________________ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


